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Jegyzőkönyv 

Készült: 2015. május 5-én 1600 órai kezdettel a Bocskaikerti Polgármesteri Hivatal hivatali 

helyiségében megtartott, a Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

rendkívüli ülésről. 

Jelen vannak:         Szőllős Sándor   polgármester 

Dr. Tarcali Gábor    alpolgármester   

Kiss Tibor  

Komáromi Ferenc 

Moldovánné Duró Ágnes  

Dr. Barcsi István Péter  

Záhonyi László   képviselők 

 

     

Meghívott vendégek: 

Lukács Anna    külső tag  

 

Hivatal részéről: Baloghné Kiss Judit   jegyző  

Szabó Ágnes    jegyzőkönyvvezető 

 

Szőllős Sándor polgármester úr köszönti a megjelenteket, elnézést kér a rendkívüli testületi ülés 

miatt. Tájékoztatja a megjelenteket, hogy a testület határozatképes, a testületi anyagot a tagok 

az SZMSZ szerint megkapták, majd ismerteti a napirendi pontokat, amit a képviselők 6 igen 

szavazattal a következők szerint elfogadtak:  

Napirendi pontok: 

 

1. 2015. évi nyári gyermekétkeztetés  

Előadó: Szőllős Sándor polgármester 

 

2. Különfélék 

 

1. napirendi pont: 

 

2015. évi nyári gyermekétkeztetés 

 

 

Szőllős Sándor polgármester úr átadja a szót Komári Ferencnek, a Pénzügyi Bizottság 

elnökének.  

 

Komáromi Ferenc a Pénzügyi Bizottság elnöke elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság a 

napirendi pontot tárgyalta, melyet a tagok 3 igen szavazattal elfogadásra javasoltak a 

Képviselő-testületnek.  

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a rászoruló gyermekek számára szeretnének 

étkeztetést biztosítani nyáron. A településen 222 gyermekvédelmi kedvezményben részesülők 
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30 %-a, azaz 66  rászoruló gyermek 53 napra (2015. június 16-augusztus 28) étkezésben 

részesül, az igényelhető támogatás 1.539.120.- Ft. Tájékoztatja a Képviselő-testületet, hogy az 

előterjesztést nem kívánja kiegészíteni.   

 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy 2015. április 27-én az EMMI 

minden önkormányzathoz eljuttatta a nyári gyermekétkeztetésről szóló tájékoztatót, és azt 

nagyon sok önkormányzat nem rendkívüli testületi ülésen vagy lehet rendkívülin, de hamarabb 

megtárgyalta. Lehet, hogy nekik is lett volna arra lehetőségük, hogy nem aznap 11 óra 36 

perckor kapják meg a határozati javaslatot.  

 

Baloghné Kiss Judit jegyző asszony elmondja, hogy pénteken kapták meg az anyagot, a Magyar 

Államkincstár honlapjára a pályázati kiírás hétfői napon került. Akkor tudták pontosan 

megnézni a pályázati adatlap kitöltőt. 

 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy amit a minisztérium kiadott 

tájékoztatót, abban minden benne van.  

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy Debrecen múlthéten tárgyalta, nem akarták 

pénteken, az ünnepnapon.  

 

Baloghné Kiss Judit jegyző asszony elmondja, hogy a Magyar Államkincstár rendszerében 

csütörtökig kell lezárni az igénylést. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr kérdést tesz fel a cél nemességére vonatkozóan.  

 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy teljesen egyetért a pályázattal. Sőt, 

különösen kiemelné pozitívan azt a részt, hogy az idén nem követelmény, hogy az alapanyagra 

fordított összeg 30% - ának a megyén belül, 40km-es körzeten belülről kell beszerezni, viszont 

előnyt jelent a pályázat elbírálásánál. Ez a határozati javaslatban benne is van, hogy 

önkormányzatunk ezt vállalja. Teljesen egyetértek vele, ezzel nem lehet nem egyetérteni. 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy úgy gondolja, ha adódik egy lehetőség, amivel 

az önkormányzat élni tud, és ha aznapra hívják össze az ülést, akkor aznapra, mert had 

részesüljenek kedvezményben az itt élők. Ez a dolguk, ez a feladatuk. Azért szeretne minél több 

információt összegyűjteni, nem fél információt kiküldeni, hogy a képviselők legyenek már a 

döntéshozatalnál tudatában annak, hogy miről fognak dönteni.   

 

Záhonyi László képviselő úr elmondja, hogy szerinte ilyen szempontból lényegtelen, ha belefér 

a határidőbe, márpedig belefér, akkor mindegy mikor tárgyalják. Ő is pozitív, jó ötletnek tartja, 

a lakosságnak kedvező. 

 

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr megkérdezi, hogy belefér-e a határidőbe? 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy igen, belefér. 

 

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr elmondja, hogy egyikük sem örül a rendkívüli ülésnek, de 

nekik ez a dolguk. 

 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy nemes a cél. Megkérdezi, hogy 

mind a 222 gyermek részesül majd belőle? 
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Baloghné Kiss Judit jegyző asszony elmondja, hogy 66 gyermekre pályázhat az önkormányzat, 

váltakozva. Ennek a logisztikáját átgondolják. 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

29/2015. (V.05.) KT. sz. határozata 

 

A Képviselő-testület 

 

megtárgyalta a 2015. évi nyári gyermekétkeztetésről szóló előterjesztést, és az alábbi 

határozatot hozza: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testülete úgy döntött, hogy a 

gyermekszegénység elleni program keretében nyári étkeztetés biztosítása céljából vissza nem 

térítendő költségvetési támogatásra az Emberi Erőforrások Miniszteréhez pályázatot nyújt be. 

A nyári gyermekétkeztetést az önkormányzat 2015. június 16 - augusztus 28. közötti 

munkanapokon  összesen 53 munkanapon keresztül vállalja biztosítani. 

Az Önkormányzat a magasabb összegű alaptámogatás megállapítása céljából vállalja: 

a,)  hogy  az étkeztetéshez kapcsolódóan szabadidős programot biztosít a gyermekek 

számára, 

b.) az ételt az alapanyag megvásárlására fordított támogatási összeg legálabb 30%-ának 

megfelelő értékben – 40 km távolságon belül lévő mezőgazdasági őstermelő, vagy 

kistermelő, vagy családi gazdálkodó által megtermelt vagy előállított alapanyagokból 

biztosítja. 

A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásához az alábbi 

nyilatkozatot tegye: 

„Alulírott Szőllős Sándor, mint a BOCSKIKERT KÖZSÉGI ÖNKORMÁNYZAT 

képviseletére jogosult személy nyilatkozom, hogy 

a) a pályázatban foglalt adatok, információk és dokumentumok teljes körűek, valósak és 

hitelesek, 

b) az önkormányzat nem áll jogerős végzéssel elrendelt végelszámolás, felszámolás alatt, 

ellene jogerős végzéssel elrendelt csődeljárás vagy egyéb, a megszüntetésére irányuló, 

jogszabályban meghatározott eljárás nincs folyamatban, 

c) az önkormányzat megfelel az államháztartásról szóló 2011. évi CXCV. törvény (Áht.) 

50 §-ában meghatározott követelményeknek (pályázat benyújtásakor nincs lejárt 

esedékességű, meg nem fizetett köztartozása, megfelel a rendezett munkaügyi 

kapcsolatok követelményeinek, átlátható szervezetnek minősül stb.), 

d) az önkormányzatnak nem áll fenn harmadik személy irányában olyan kötelezettsége, 

amely a költségvetési támogatás céljának megvalósulását meghiúsítja. 

Ezen nyilatkozatot a 2015. évi gyermekszegénység elleni program keretében nyári étkeztetés 

biztosítása támogatására benyújtott pályázathoz tettem. „ 
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A képviselő-testület a pályázathoz szükséges önerőt a 2015. évi költségvetéséből biztosítja. 

Felhatalmazza a polgármestert a pályázat benyújtására, valamint nyertes pályázat esetén az 

önkormányzati konyhát üzemeltető SAPEX Duett Kft-vel az étkeztetést megrendelő szerződés 

megkötésére. 

 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

Határidő: 2015. május 7. 

 

 

2. napirendi pont: 

 

Különfélék 

 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a LEADER egyesület elnöke kérelemmel 

fordult az önkormányzathoz, hogy a tagi kölcsön visszafizetésének határidejét 2015. október 

31-re módosítsák. Továbbiakban elmondja, hogy többször beszélt Tasi Sándor Elnök Úrral, 

kérdezte, hogy van –e már valami előremozdulás, megkapták- e a támogatást. Kérte, hogy írja 

le, hogy a képviselőket tájékoztatni tudja. Ha van írás róla, akkor az még erősebb. Javasolja, 

hogy a kért október hónap helyett a biztonság kedvéért december 31-ig hosszabbítsák a 

visszafizetés határidejét.    

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr megkérdezi, hogy mikor van reális esély arra, hogy 

visszaadják a pénzt?  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy mindig mondják, hogy Kecskemétre mennek 

tárgyalni. Bízik benne, hogy az idén megkapják. A tagdíjakon kívül más bevétele nincs, vannak 

személyi, tárgyi kiadásai, üzemi költségei. Szeretnék minél hamarabb visszakapni a pénzt. 

Ígéretet tettek, ahogy a minisztériumból megkapják a támogatást, visszafizetik. 

Dr. Barcsi István képviselő úr megkérdezi, hogy mi lesz akkor, ha nem kapják meg a 

támogatást, mert a tagdíjakból nem tudják visszafizetni. 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a támogatás, amit igényelnek, az le van írva, 

jogos. Olyan nem fordulhat elő, hogy ne kapják meg a működésre a támogatásokat. 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony megkérdezi, hogy hány település van ebben az 

egyesületben. 

Szőllős Sándor polgármester úr megkérdezi, hogy tag vagy érintett? 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony válaszol, hogy önkormányzat.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy legalább 15 önkormányzat tag. 

Moldovánné Duró Ágnes megkérdezi, hogy minden tag adott kölcsön az egyesületnek? Mert 

ezzel ő egyáltalán nem ért egyet. 
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy nem. 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy tavaly október, december volt a 

határidő, hogy visszafizetik a kölcsönt. Nem tudja, hogy akkor miért nem tudták visszafizetni. 

Utána módosították december 31-re, azóta a múlt testületi ülésen került szóba, amikor 

megkérdezte, hogy mi van ezzel a kölcsönnel. Úgy gondolja, hogy Bocskaikert önkormányzata 

nem a legnagyobb önkormányzat a megyében, aki több millió forintot kölcsönözni tudna. Vagy 

tud kölcsönözni, tehát ez azt jelenti, hogy az önkormányzat feladatellátása nem kerül veszélybe 

azzal, hogy 5 milliót kölcsönadott. De ezt az 5 milliót a település fejlesztésére is tudnák 

fordítani.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy nem elveszett pénz ez.  

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy nem, de már több éve.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy nem elveszett pénz, ennek a fedezete megvan. 

A gazdasági programban, költségvetésben meg van határozva, hogy mennyi forrást tudunk 

fejlesztésre fordítani. Mégegyszer elmondja, hogy ezt a pénzt ne kezeljék már úgy, mintha a 

Questornál szerepeltetnék. Ha a minisztériumból megkapják a támogatást, vissza tudják nekünk 

fizetni a kölcsönt. Ez egyfajta gesztus, tudja, hogy a lakosok ezt másképp akarják látni, de 

önkormányzati, helyi vállalkozói szinten, illetve civil szervezetek is fognak pályázni a Leader 

egyesülethez.  

Dr. Barcsi István képviselő úr elmondja, hogy rendben, kezeljük ezt szívességként, miért is ne. 

Megkérdezi, hogy milyen szívesség várható viszonzásként? Tényleg aranyosak vagyunk, hogy 

hagyjuk, hogy a pénzünk ott legyen náluk, nincs is ezzel hiba, ha van fedezete. Tényleg 

gesztusokat gyakorlunk sorban. Viszont gesztus lesz-e? 

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy viszont gesztus biztos, hogy várható a Leader 

egyesület részéről, hiszen hamarabb fogunk információkat kapni a pályázatokkal kapcsolatban, 

és ha lesz lehetőség arra, hogy helyben bíráljunk el pályázatokat, akkor Bocskaikert biztosan 

előnyt fog élvezni.  

Dr. Barcsi István képviselő úr elmondja, hogy viszonylag tiszta a helyzet.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy így van egyrészt, másrészt, pedig ha egy 

bankban hagynánk ezt a pénzt, akkor sem kapnánk több kamatot. 

Dr. Barcsi István képviselő úr elmondja, hogy beszéltünk a kamatokról. Van fedezet, ha 

valóban igazolhatóan meg van ez a pénz és még szívesség is várható cserébe (elvisznek 

bennünket fagylaltozni) akkor jó, ért mindent. 

Szőllős Sándor polgármester úr megkérdezi, hogy valakinek van –e még ezzel kapcsolatban 

kérdése? 

Moldovánné Duró Ágnes képviselő asszony elmondja, hogy örül, hogy képviselő úr így látja a 

helyzetet. Elmondja, hogy ő nem így látja, mert tavaly is az volt, hogy visszakapjuk októberben. 

De mi volt az akadálya, hogy nem kaptuk vissza? Mi volt az akadálya, hogy decemberben nem 

kaptuk vissza?  Nem kapták meg azt a támogatást?   

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy igen. Tasi Sándor beszélt az államtitkár úrral, 

időközben a minisztérium leköltözött Kecskemétre. Most arra hivatkoztak, hogy átszervezés 
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van és ezt ő sem fogadja el, mert ez nem tétel egy minisztérium működésénél. A fedezet és a 

jogos követelés el van ismerve. Nagyon szívesen elfogja hívni Elnök Urat az aktuális 

pályázatok tájékoztatójára Bocskaikertbe, hogy mondja el, mitől került porszem a gépezetbe. 

Dr. Barcsi István képviselő úr elmondja, hogy annyi lenne a javaslata, hogy próbáljanak meg 

konszenzusra jutni. Ha októbert írnak, akkor tartsák az októberi határidőt, ha pedig nem fizetik 

októberig vissza, akkor eddig tartson a jóindulat, a türelem, és a haverság. De ha októberben 

nincs, határozott lépéseket kell hozni a pénzük érdekében és nem az összeg számít. Nem akar 

példát hozni az ő ügyfélköréből, hogy mik szoktak olyankor történni.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy az ügyfélkör kicsit más.  

Dr. Barcsi István képviselő úr elmondja, hogy nyilván, de van közöttük politikus is, nagy 

számban.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy természetesen, de azért ne keverjék a dolgokat.  

Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy ha a minisztériumból megkapják a támogatást, 

vissza fogják nekünk utalni a pénzt.  

Dr. Tarcali Gábor alpolgármester úr elmondja, hogy akármennyire is nem tetszik, van egy 

tartozás felénk. Azért itt egy mérleget nézzenek, a mérlegnek van másik oldala is, amiben elég 

jelentős tételek vannak. Reményeik szerint lesznek. Erre kell felhasználni, állandóan az orruk 

alá kell dörgölni, hogy tartoznak. Viszonzásul jobban segítsenek minket. Vannak céljaink, van 

szükségünk támogatásra, akkor a számlát be kell nyújtani. Nyomatékkal ki kell használni ezt a 

helyzetet. 

A Képviselő-testület 5 igen 1 nem szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

30/2015. (V.05.) KT. sz. határozata 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testülete 

 

 megtárgyalta  a Dél-Nyírség Erdőspuszták Leader Egyesület elnökének kérelmét és úgy 

döntött, hogy a Dél-Nyírség, Erdőspuszták Leader Egyesület részére az önkormányzat 

által biztosított 5.000 eFt tagi kölcsön visszafizeti határidejének 2015. december 31-i 

történő módosításához  hozzájárul. 

 Felhatalmazza a polgármestert a visszafizetési határidő változására vonatkozóan a 

megállapodás módosításának aláírására. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 
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Szőllős Sándor polgármester úr elmondja, hogy a tanyagondnoki gépjármű beszerzésével 

kapcsolatos, a 2015. 03.30-án meghozott 18/2015. KT számú határozatát a pályázatíró cég 

javaslatára ki kell egészíteni az alábbi mondattal: A Képviselő-testület a szolgáltatás fejlesztését 

feltétlenül szükségesnek tartja.  

Baloghné Kiss Judit jegyző asszony elmondja, hogy a 2015. 03.30- án meghozott, 18/2015. KT 

számú határozatban a képviselő-testület döntött a tanyagondnoki szolgálat gépjármű 

beszerzésére és a pályázat benyújtására vonatkozóan. A pályázatíró cég javaslatára ezt a 

határozatot egy mondattal ki kell egészíteni: a Képviselő-testület a szolgáltatás fejlesztését 

feltétlenül szükségesnek tartja. 

Szőllős Sándor polgármester úr megkérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése? 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testületének 

31/2015. (V.05.) KT. sz. határozata 

 

Bocskaikert Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a 2015. 03.30-án meghozott 18/2015. 

KT számú határozatát – a tanyagondnoki szolgálat részére 1 db terepjáró gépjármű beszerzésére 

vonatkozó pályázat beadásáról – az alábbiakkal egészíti ki: 

A Képviselő-testület a szolgáltatás fejlesztését feltétlenül szükségesnek tartja. 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szőllős Sándor polgármester 

 

Több hozzászólás nem volt, ezért Polgármester úr 16 óra 14 perckor bezárta az ülést. 

 

 

 

 

 Szőllős Sándor  Baloghné Kiss Judit 

 polgármester  jegyző 

 

 

 

 

 

 

Szabó Ágnes 

jegyzőkönyvvezető 

 

 

 



 8 

 

 

 


